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از نورپردازی تا کارآفرینی در حوزه صنایع غذایی/ تولیدکننده برتر بروجردی: از عدم حمایت
متولیان حوزه تولید گلایه دارم

 چهارشنبه ۱ تیر ۱۴۰۱ - ۱۵:۵۱ شناسه خبـر : ۱۱۴۷۶۷

سعید شعبان تولید کننده جوان و موفق بروجردی است که با راهاندازی یک واحد تولید فرآوردههای کنجدی نه
تنها برای 50 نفر شغل ایجاد کرده بلکه قرار است با اجرای طرح توسعه زمینه را برای اشتغال 100 نفر دیگر
فراهم کند، فارغ از موفقیت این جوان در حوزه تولید اما گذشت و بخشش او در مسابقه میدان اتفاق خوبی

است، شعبان که در مسابقه میدان توانسته بود به فینال راه پیدا کند 2 میلیارد تومان خود را به رقیبش که در
 حوزه سنگ فعالیت داشت پرداخت میکند.

سعید شعبان تولید کننده جوان و موفق بروجردی است که با راهاندازی  یک واحد تولید فرآوردههای، موج خبر لرستان-

 کنجدی نه تنها برای 50 نفر شغل ایجاد کرده بلکه قرار است با اجرای طرح توسعه زمینه را برای اشتغال 100 نفر دیگر

فراهم کند، فارغ از موفقیت این جوان در حوزه تولید اما گذشت و بخشش او در مسابقه میدان اتفاق خوبی است، شعبان

که در مسابقه میدان توانسته بود به فینال راه پیدا کند 2 میلیارد تومان  خود را به رقیبش که در حوزه سنگ فعالیت

داشت پرداخت میکند.
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 این تولید کننده که ظرف حدود 7 سال فعالیت خود برخلاف بسیاری از واحدهای تولیدی که نیمه کاره و یا تعطیل

هستند نه تنها در کار خود موفق بوده بلکه توانسته اشتغالزایی خوبی را هم ایجاد کند.

مدیرعامل کارخانه سویدا پشتکار و تلاش شبانه روزی را علت اصلی موفقیت خود در حوزه تولید عنوان میکند و

میگوید:  یکی از اهداف و چشم اندازهای ما در حوزه صنایع غذایی این است که ظرف 10 سال بتوانیم از برند عقاب که

قویترین برند در حوزه فرآوردههای کنجدی است پیشی بگیریم.

شعبان اما از حمایت نکردن متولیان حوزه تولید و بانکها از واحدهای تولیدی گلایه دارد و میگوید: در حالی که

دراستانهای دیگر شاهد حمایت همه جانبه از تولید و تولید کننده هستیم اما در استان ما نه تنها حمایتی صورت

نمیگیرد بلکه چوب لای چرخ تولید کننده هم میگذارند.

به بهانه اجرای طرح توسعه این واحد تولیدی که قرار است زمینه و بستر اشتغال 100 نفر را به طور مستقیم ایجاد کنند

گفتوگویی داشتهایم که در ادامه میخوانید.
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بفرمایید شما از همان ابتدا در عرصه تولید فعالیت داشتید؟

 خیر، من و برادرم قبل از فعالیت در عرصه تولید در تهران مشغول بودیم، حرفه اصلی من نورپردازی و برق بود وبرادرم

هم در حوزه ساخت ماشین آلات صنعتی فعالیت داشت.

چطور شد وارد حوزه تولید شدید، آن هم صنایع غذایی؟

 ما هر سری که به بروجرد میآمدیم برای دوستان خود حلوا سنتی بروجرد را به عنوان سوغات میبردیم، سری بعد

تقاضاها زیاد میشد به طوری که صندوق عقب ماشین را از سوغاتی پر میکردیم.

همین شد که تصمیم گرفتیم به بروجرد برگردیم و یک کارگاه کوچک را سال 94 راه اندازی کنیم، وقتی شروع کردیم

بازخورد خوبی را شاهد بودیم و سال 95 کارخانه را با سرمایه 300 میلیون تومانی و با برند سویدا افتتاح کردیم، در واقع

تقاضای بالا باعث شد ما به وادی تولید ورود کنیم.

چرا سویدا؟

یکی از معانی سویدا در فرهنگ لغات دانه سیاه است، با توجه به اینکه پایه اصلی کار ما هم کنجد است این نام را انتخاب

کردیم.

چند نفر در واحد تولیدی شما مشغول فعالیت هستند؟

در حال حاضر حدود 50 نفر در کارخانه مشغول فعالیت هستند و حدود 34 انواع فرآوردههای با پایه کنجدی در کارخانه

تولید میشود.
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مشتریان از محصولات شما راضی هستند ؟

بله، خوشبختانه محصول ما درکل کشور توزیع میشود و همه رضایتمندی خود را اعلام میکنند، اینکه میگوییم راضی

هستند شعار نیست.

کیفیت عمده دلیل رضایت مصرف کنندگان از تولیدات کارخانه  است، در واقع ما از مواد افزودنی و نگهدارنده

شیمیایی استفاده نمیکنیم به همین دلیل هم چندین بار از طرف معاون غذا و دارو  به عنوان واحد نمونه معرفی شدیم.

ظاهرا به دنبال طرح توسعه کارخانه هم هستید، کمی در این باره توضیح میدهید؟

بله، با توجه به استقبال مصرف کنندگان به فکر طرح توسعه کارخانه افتادیم بخشی از کار هم انجام شده، قرار است

حدود 3600 متر را به کارخانه اضافه کنیم برای اجرای آن حدود 29 میلیارد تومان نیاز داریم.
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با اجرای طرح توسعه برای 100 نفر به طور مستقیم شغل ایجاد میشود، با توجه به اینکه یکی از اهداف ما اشتغالزایی

است تمام تلاش خود را برای اجرای هر چه سریعتر طرح توسعه کارخانه انجام میدهیم.

در مسابقه میدان هم ظاهرا شرکت کردهاید؟

 بله در مسابقه میدان شرکت کردیم و به فینال راه پیدا کردیم، در مسابقه میدان هم از مزیت رقابتی محصولات گفتیم و

بعد از تست تولیدات ما و محصولات رقبا متوجه کیفیت و تفاوت شدند، در برنامه کارستان هم به عنوان کارآفرین نمونه

از ما دعوت شد.

وقتی در مسابقه میدان توانستیم به فینال راه پیدا کنیم 2 میلیارد تومان برای ما مشخص شد اما وقتی دیدم 2 میلیارد

تومان دردی از ما دوا نمیکند آن را به رقیبم که در حوزه سنگ فعالیت داشت بخشیدم چون در حین مسابقه متوجه

شدیم 2 میلیارد تومان کار او را راه میاندازد.
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به علل موفقیت خود در حوزه تولید اشاره میکنید؟

یکی از دلایل فنی بودن من و برادرم است این موضوع باعث شده بیشتر کارها را خودمان انجام دهیم و متکی به کسی

نباشیم، موضوع دیگر پشتکار و تلاش شبانهروزی است که باعث شده کارخانه را به اینجا برسانیم.

وقتی میبینی کار تو باعث شده حدود 50 نفر را مشغول کند خودش یک احساس دلگرمی و آرامش ایجاد میکند و همه

سختیها را آسان میکند، زیرا هدف من صرفا درآمد زایی نبوده هر چند که از درآمد هم راضی هستم.

نکته دیگر اینکه من وقتی رضایت مشتری را میبینم و اینکه برند من توانسته در میان برترین برندها خودش را نشان دهد

به عنوان یک لرستانی احساس غرور میکنم.

عمده مشکل واحدهای تولیدی از نظر شما چیست؟

عدم حمایت مسوولان از تولید و تولید کننده مهمترین چالش است، در حالی که استانهای دیگر از همه شرایط برای کمک

به بخش تولید استفاده میکنند و باعث میشوند صنایع کوچک شکوفا و اشتغال زایی ایجاد می شود؛ اینجا اما چوب لای

چرخ تولید کننده میگذارند به طوریکه تولید کننده ترجیح میدهد کار را رها کند.

برای پرداخت یک تسهیلات آنقدر مانع تراشی میکنند که آدم دلسرد میشود، در حالی که کمک به تولید کننده علاوه

بر رونق اقتصادی به کاهش بیکاری و محرومیت هم کمک میکند.

در پایان اگر صحبتی دارید مطرح کنید.

ما در حال حاضربزرگترین تولید کننده صنایع غذایی پایه کنجدی در غرب کشور هستیم ، اما هدفمان این است که

برندعقاب بزرگترین تولید کننده فرآوردههای کنجدی کشور را پشت سر بگذارم و برای تحقق این هدف بازه زمانی 10

ساله را در نظر گرفتهایم.

انتهای پیام/ 
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